
 

 

 

Børne- og Undervisningsministeriet 

29. november 2024 

Sagsnr.: 24/29934  

Børne- og Undervisningsudvalget 

Christiansborg 

Svar på alm. del – spørgsmål 335 

I brev af 21. august 2024 har udvalget efter ønske fra Karina Adsbøl (DD) 

stillet mig følgende spørgsmål: 

Alm. del – spørgsmål 335: 

Vil ministeren redegøre for, hvor udbredt en problemstilling det er, at 

lærlinge/elever, der har en lærepladsaftale, har mellem 5-10 pct. fravær 

på hovedforløbet? Hvis muligt fordelt på de enkelte uddannelser, så man 

kan se antal og andel elever på uddannelserne, der har mellem 5 og 10 

procent fravær? 

Svar: 

I mit svar af 16. september 2024 oplyste jeg, at data for fravær i skoleperi-

oder for elever med en lærepladsaftale ikke forelå på daværende tids-

punkt pga. problemer med opgørelsen. Jeg oplyste endvidere, at jeg for-

ventede at kunne svare endeligt ultimo november 2024.  

Desværre foreligger data endnu ikke, og jeg forventer først at kunne be-

svare spørgsmålet endeligt senest medio januar 2025. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Mattias Tesfaye 

Offentligt
BUU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 335
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